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POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
Občinski svetnik Bernard PAČNIK je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Na začetku pozdravi vse navzoče in novo izvoljene svetnike, ki jih na zadnji seji ni 
imel možnosti pozdraviti ter pripomni, da je najbolj pametno, da se začne že kar 
delati. Pove, da je današnja seja bolj kratka in da bo podal nekaj želj oziroma pobud, 
ki jih je končal v prejšnjem mandatu. Najprej opozori glede ogledala pri Kovaču. 
Pove, da že štiri leta prosi za to in poudari, da ve, da je to v domeni države, a da 
prometni znak tam že stoji in bi bilo potrebno ogledalo samo pritrditi. Vpraša, če je 
res potrebno čakati, da se tam zgodi kakšna težja prometna nesreča ter pripomni, da 
se nesreče tam že dogajajo, a so na srečo blagih oblik.   
 

Ogledalo je postavljeno. 

Nadalje pove, da so se na nogometnem igrišču začela neka dela. Prosi za pojasnilo 
in doda, da nekateri že vedo, za kaj gre, a drugi še ne. Pripomni, da se ve, da se je 
na Prevaljah začel delati vrtec in v tem paketu tudi igrišče, zdaj pa se naprej delajo 
še garderobe in ostale zadeve ter gostinski lokal. Ponovno zaprosi za pojasnila. 

Na koncu pojasni še, da so občani zelo nezadovoljni z novim upravnikom kabelskega 
sistema. 

Glede investicije na objektu na Ugaslih pečeh župan na seji odgovori, da so se 
na občinskih sejah sprejemali DIIP-i, program ter v celoti program energetske 
sanacije objekta Ugasle peči. Pove, da so se tu delno pridobila tudi nepovratna 
evropska sredstva in da je bil projekt predviden delno v začetek letošnjega leta 
in končanje v spomladanskem času v naslednjem letu. Pojasni, da se je moralo 
začeti letos, da se je lahko izkoristil del teh evropskih sredstev, ker jih je 
potrebno izkoristiti delno v letošnjem letu, delno pa v naslednjem. Nadaljuje, da 
je projekt v skladu z DIIP-om, ki je bil sprejet in da gre za energetsko sanacijo, 
za menjavo stavbnega pohištva, za izboljšanje fasade, sanacijo ogrevanja, 
izolacijo na podstrešju in po tleh in da so to upravičeni stroški. Hkrati se 
menjava celotna elektrika, vodovod in ogrevanje. Še enkrat poudari, da je to v 
skladu s tistim DIIP-om, ki je bil sprejet ter pojasni, da se ne obnavlja gostinski 
objekt, razen tisto, kar spada k fasadi, to so okna, vrata in radiatorji. Ostale 
stvari se ne obnavljajo. Na pripombo Bernarda Pačnika, da se obnavljajo tudi 
ostale stvari kot so keramika in šank, odgovori, da lahko pride in pogleda DIIP, 
ki ga je potrdil na seji občinskega sveta. Župan nadaljuje, da je bilo potrebno v 
notranjih prostorih razbiti keramiko, zaradi tega, ker se menjava elektrika, 
vodovod in ogrevanje ter da se bo na tlakih spodaj in zgoraj na stropih na 
ostrešju naredila tudi izolacija. Poudari, da se ne obnavlja kaj več, kot je bilo 
sprejeto v DIIP-ih ter da gre za celovito obnovo objekta na Ugaslih pečeh in ne 
obnovo gostinskega lokala. V notranjost se ne posega. Pri tem pojasni še, da je 
najemnik odpovedal pogodbo s prvim novembrom ter da se išče novi najemnik 
tega dela objekta, ki je namenjen gostinski dejavnosti.  

 
Občinska svetnica Hedvika GORENŠEK je podala naslednje vprašanje oziroma 
pobudo: 
 



Vpraša glede nevarnega ovinka na cesti proti Lešam. Pove, da je bil pred mesecem 
dni tam plaz, ki je delno saniran, da je tam zaščitna ograja še vedno polomljena in je 
cestišče zaradi tega ovirano. Glede na to, da je to drugi najbolj nevaren ovinek proti 
Lešam pove, da se uporabniki te ceste bojijo, da to ne bi bilo sanirano pred zmrzaljo. 
Poudari, da je zdaj tam enosmerna cesta, ta ovinek in poleg tega ni zaščitne ograje. 
Prosi, da se to uredi pred zimo. 

Župan na seji odgovori, da je bilo naročilo že davno dano, da so intervenirali in 
da upa, da bo to v najkrajšem možnem času urejeno.  

 
Občinski svetnik Rafael ŠKUFCA je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

Pove, da ima pobudo, na katero se je že sam skliceval v stranki Lista za ljudi in sicer 
prosi pristojne službe v občini, da čim prej naredijo neke predloge ali mnenja, kako bi 
šli v projekt »Mesto prijazno invalidom«. Pove, da je to projekt, ki se dela v okviru 
Evropske unije. Poudari, da je premalo samopobude ter da je sam o tem premalo 
informiran, da ima o tem premalo znanja in da so zato strokovne službe, ki bi 
poskrbele za to, da se v ta projekt »Mesto prijazno invalidom« čim prej gre. Prosi, da 
se to začne oziroma se vsaj neki glede tega premakne naprej. Omeni, da je Občina 
Ravne že glede tega nekaj poskusila, prav tako je v Občini Prevalje imela gospa 
Jukič zadnja štiri leta neke ideje, a meni, da bi se bilo treba temu bolj približati. 
Zaključi, da je v Evropi za take zadeve dosti sredstev, ki bi se lahko črpala.  

Župan na seji odgovori, da se ukrepa v dogovorih z Društvi invalidov, a 
poudari, da z razliko od nekaterih ostalih občin, se Občina Prevalje ni prijavila 
in pridobila certifikat, ki bi ga pa lahko zelo hitro dobila, glede na ukrepe, ki so 
bili že izvedeni. Certifikata formalno ni, saj je teh certifikatov cel kup (Občina 
prijazna »temu in temu…«), se pa vsebinsko na tem dela.  

Bernard PAČNIK doda, da je preskočil vrstni red, a da bo kratek. K temu pripomni, da 
ni ravno tako, kot je župan rekel. Resnica je, da se je na Prevaljah v tej smeri izredno 
veliko naredilo, ni se pa šlo čisto do konca. Pove, da je imel pred kratkim obisk in 
sicer gospoda iz Spodnjega kraja, ki je na vozičku. Poudari, da te na vozičku lahko 
ovira že centimetrski rob in da je teh robov na Prevaljah precej. Prav tako pri 
dostopih do trgovin in lokalov, kar poudari je tudi krivda samih lastnikov in ne samo 
občine. Pove, da bi bilo pametno, da se gre do konca in se pridobi »štempelj«, saj 
stroški glede tega ne bi bili veliki.     

Župan na seji odgovori, da ta isti gospod invalid občini pomaga in svetuje, daje 
predloge in da se v vseh stvareh obrača na njega. Pove, da se vseh predlogov 
še ni realiziralo, da veliko se jih je že in da se jih še bo v prihodnje.  

 
Občinski svetnik Bogdan PUPAVAC je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Pove, da edino kar ga moti je odsek, kjer se zavije proti Lešam, kjer je vdolbina v 
cesti. Poudari, da ve, da je to glavna cesta, ki je v upravljanju države, a si želi, da bi 
se obvestilo, kdaj se bo to popravilo in kaj je sploh vzrok tega.    
 
Hedvika Gorenšek pripomni, da je bila ta pobuda dana že nekaj časa nazaj. 

Pristopiti bo potrebno k celoviti obnovi. JKP Logu, d.o.o. je bilo naročeno, da 
pregleda ali gre za posedanje kanalizacijskega sistema.  

 
 



Občinska svetnica Margareta JUKIČ je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Pojasni, da je občina začela s projektom »Občina prijazna starejšim in invalidom«, da 
so s predsednico Društva invalidov Mežiške doline in Strmškom popisali vse, kaj je 
potrebno narediti, a poudari, da občina kadrovsko ni bila sposobna te stvari speljati 
na formalni birokratski ravni. Pove, da se je šlo v postopno reševanje problemov in 
da je 70% ovir, ki so jih invalidi zabeležili odpravljenih, a da je ostalo še veliko dela. 
Pove, da se je ob vsem tem uvedel brezplačni lokalni avtobus za starejše in invalide, 
od 8. ure do 13. ure in sicer za lokalni promet. Omeni tudi, da se bo občina prijavila 
takoj, ko bodo razpisi, saj je preko javni del možno zaposliti nekoga, ki je zaposlen 
samo na projektu Občina prijazna starejšim, invalidom in mladim ter ob vsem tem 
tudi Občina prijazna čebelam. Pove, da se v tej smeri razmišlja, da se pa dejansko 
kadrovsko birokratskih zadev ni uspelo narediti, ker je tega ogromno. Pojasni, da so 
na Ravnah te stvari uspeli izpeljati, ker eden dela samo na tem, na Prevaljah pa se je 
šlo žal drugo pot. Določene stvari so že pripeljane do neke stopnje, da se vidi, da se 
skuša ljudem pomagati. Omeni, da je pa zdaj problem pri lokalnih avtobusnih 
prevozih, kako naj invalidi vstopajo v javna vozila, slušna zanka v Družbenem domu 
ter niz drugih stvari, ki bi jih morali narediti, a se bo verjetno nekje moralo ustaviti 
glede financ. Zaključi, da ne, da so samo prijazni, ampak želijo dejansko ljudem 
pomagati. 

Rafael ŠKUFCA odgovori, da ga je gospa Jukič verjetno narobe razumela ter da ve, 
da sta tako ona kot občina že veliko naredili v tej smeri ter da je dal samo pobudo, da 
se ta stvar zaključi, da se pridobi ta certifikat in da se gre z zadevami do konca. 
Poudari, da ni rekel, da se ni kaj naredilo, prav tako ve za vse stvari, ki jih je 
povedala, tudi to, da se je veliko že naredilo. Predlaga, da se gre v tem mandatu s 
temi zadevami do konca, čeprav se zaveda, da to ni enostavno, da je birokracija, 
finančne zadeve, a je mnenja, da se v teh štirih letih te zadeve lahko speljejo do 
konca.   

Bernard PAČNIK vmes pripomni, da naj se zadeve naredijo 100% in ne 70%. 

 
Občinski svetnik Štefan PERŠAK je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Pove, da je pogledal odbore in komisije ter pripomni, da se mu zdi, da niso 
sestavljeni po najbolj strokovni ravni. Upa, da to ne bo preveč vplivalo na delo komisij 
in odborov ter da se bodo znašli, če v kakšnem odboru ali komisiji ne bo najboljšega 
znanja.  

Nadalje vpraša, kdaj se bo na Suhem Vrhu zaključila dokončna sanacija plazov. 
Pove, da je del ceste rešen samo toliko, da se lahko z avtomobilom pride preko, je pa 
potrebno še nadaljnje delo pri sanaciji.  

Glede varnosti v cestnem prometu pove, da je na območju Krajevne skupnosti 
Šentanel kar nekaj nevarnih odsekov makadamskih cest, po katerih se pozimi vozijo 
tudi učenci. Pojasni, da so na odbor oziroma komisijo že večkrat naslovili pobudo za 
namestitev zaščitnih ograj ter pripomni, da bodo to v okviru Krajevne skupnosti še 
enkrat naredili in pisno podali predlog za namestitev zaščitnih ograj na določenih 
mestih ter jih tudi opisali.  

Župan glede plazov na seji odgovori, da se zdaj v občini sanirajo plazovi na 
treh lokacijah. Ena je lokacija Kot, kjer naj bi se dela po navodilih geologa že 
končala, a se je v zadnjih dveh dneh zgodila po njegovi oceni še za štiri do 
petkrat večja škoda na tem odseku. Pove, da je naslednji dan sestanek z 



geologom, kjer se bo videlo, kako se bo ta stvar še naprej reševala. Nadaljuje, 
da se trenutno sanira tudi cesta proti Novim bajtam oziroma se tam sanira plaz 
na Lešah. Sanira se tudi plaz proti Zagradu, hkrati pa se je prijavil tudi plaz 
proti Strojni oziroma Suhi Vrh. Ta plaz je prijavljen, je v planu in z ministrstvom 
se zelo dobro dela, tako da meni, da se bodo neke stvari sanirale še zdaj pred 
zimo, da bodo vsaj ceste bolj varne. Pove, da je teh plazov ogromno, tudi na 
privatnih zemljiščih, da pa se vsi ne bodo uspeli sanirati. Zdaj se sanirajo 
plazovi, ki vplivajo na prometnice, na ceste, ti so prioriteta in na ta način je bilo 
v jesenskem času pridobljenih kar nekaj nepovratnih sredstev in sicer okrog 
100.000 EUR.  

 

Občinski svetnik Ivan BACKOVIĆ je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Pove, da je njegova pobuda mišljena na delo v odborih in komisijah ter da upa, da se 
bo delalo res konstruktivno. Obenem se zahvali vsem njihovim volivcem za zaupanje 
ter apelira na Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, da v prihodnje 
dejansko ne bo prišlo do kakšnih osebnih interesov, saj meni da bo tu konstruktivno 
delo res širše.  

 Vpraša še, kdaj bodo Na Produ sanirane tudi ostale ceste. 

Župan na seji odgovori, da je Na Produ druga faza predvidena drugo leto, pove 
da se delajo že popisi ter posamezni odseki. Pripomni, da lahko kar pove, da 
kar se tiče teh manjših odsekov ulic Prisoje, Na Produ ter Spodnji kraj, se 
naslednje leto nadaljuje z delom ceste na Prisojah, Spodnji kraj prva ulica, Na 
produ ter da je potrebno zaključiti, kar se je začelo. Omeni, da bo v kratkem 
seja Odbora za komunalne zadeve in varstvo okolja ter da bo potrebno določiti 
prioritete posameznih odsekov. Glede proračuna, ki se pripravlja pove, da ga 
ne bo tako enostavno pripraviti, saj se povprečnine bistveno zmanjšujejo, v 
celoti se ukinja 21. člen Zakona o financiranju občin, v enem od členov pa se 
investicijska sredstva razpolavljajo na polovico, kar pomeni, da bo v 
naslednjem letu na voljo bistveno manj teh sredstev. Pove, da se bo skušalo ta 
proračun optimizirati ter da se bo potem videlo, česa se bodo lotili in da se ve 
kaj je prioriteta. Omeni še, da bi radi v prihodnjem letu asfaltirali tudi vsaj nekaj 
cest, ki gredo po dvoriščih, a da bodo Odbor za gospodarske zadeve in ostali 
odbori pripravili proračun in zasnovali okvirje za naslednje leto.   

 

Občinska svetnica Karla ODER je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Pove, da prihaja iz kulturnega področja in da bi glede na to, da se bo čez šest let 
praznovalo štiristoletnico železarstva v Mežiški dolini predlagala, da bi se tudi 
programi Občine Prevalje na tem področju v tem mandatnem obdobju nekako tako 
pripravljali, da bi lahko skupaj v sodelovanju z ostalimi občinami leta 2020 dosegli 
vrhunec v promociji železarske tradicije. Poudari, da so Prevalje ena izmed vodilnih 
občin po pomenu Železarne Prevalje v devetnajstem stoletju.  

 
 

Zapisala: Nina Bandalo 


